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I Fælleshuset er der opsat ny 

belysning i udestuen, ny belys-

ning i gangen og på toiletter-

ne, samt nye spotlamper i 

bestyrelseslokalet. 

Dette er sat i gang idet afde-

lingsbestyrelsen har oparbej-

det et overskud i kassebe-

holdningen, der næsten kan 

dække udgiften, så det er en 

glæde, at vi har opsparet det-

te overskud 

Når der bliver holdt fest i Fæl-

leshuset, er der alt for stort 

svind. Der forsvinder somme 

tider for flere hundrede kro-

ner, når huset er lejet ud. 

For at komme dette til livs har 

afdelingsbestyrelsen overta-

get optællingen. Ikke fordi 

funktionærerne ikke gjorde 

det godt nok, men nu skal alt 

tælles, hver en ske og hvert et 

glas, og dette er så tidskræ-

vende, at vi ikke kan bruge 

ejendomsfunktionærerne til 

dette, da det vil være for dyrt. 

Samtidig er der også mere 

fokus på, om tingene er sat 

rigtigt på plads, om der er 

store skjolder på gulvet og 

lignende, og hvis ikke tingene 

er rimeligt i orden, vil lejeren 

modtage en ekstraregning. Vi 

håber at dette kan medvirke 

til, at vi kan spare nogle pen-

ge. 

 

 

Der er  flere der gennem åre-

ne har ønsket lys i carportene, 

for derved at nedsætte risiko-

en for hærværk på bilerne. 

Dette er en bekostelig affære 

at få lavet, men vi mente at 

det ville være en god ide, og 

samtidig giver det mere lys 

ude på parkeringspladserne, 

som jo er ret mørke i forvejen. 

At der skal være lys i carporte-

ne skal jo ikke betales af dem 

der ikke har en carport, så 

derfor er huslejen for carpor-

tene steget, således at dette 

regnskab hviler i sig selv, og 

investeringen er tjent hjem 

igen på ca. 14 år. I forvejen er 

økonomien i carportene så-

dan, at det er en forsvarlig 

disposition.  

O P T Æ L L I N G  IO P T Æ L L I N G  I   

F Æ L L E S H U S E TF Æ L L E S H U S E T   

M A R K V A N D R I N GM A R K V A N D R I N G —— H A V E V A NH A V E V A N D R I N GD R I N G   

Så nærmer vi os atter den tid 

på året, hvor afdelingsbesty-

relsen, ejendomsfunktionæ-

rerne samt repræsentanter 

fra Boligselskabet, skal rundt 

og besigtige afdelingen. 

Afdelingens vedligeholdelses-

stand skal registreres, såle-

des at den fremtidige vedlige-

holdelse kan indregnes i de 6 

års, og 12 års budgetter der 

ajourføres hvert år, 

Samtidig ser vi efter, om afde-

lingens husorden bliver over-

holdt. Det vil sige, er hækken 

den rigtige højde, hænger der 

ledninger uden på murværket, 

står ukrudtet meterhøjt, samt 

mange andre ting. 

Dette sker i år torsdag den 1. 

juni, men da vi ikke kan efter-

se det hele denne dag, vil for-

skellige repræsentanter fra 

Boligselskabet, gå rundt og 

bese forholdene i dagene op 

til den første. 
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At tilmelding til 

SCT. HANS 

Skal afleveres 

senest den  

16. juni 
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B A D E B A S S I N E RB A D E B A S S I N E R   

Der er flere beboere der har anskaffet sig nogle meget 

store badebassiner, og disse er jo også 

blevet meget billige, her de senere år, 

men det er forholdsvis dyrt at 

fylde dem, og da vi 

har fæl- les vand, er 

det kun tilladt at fylde et 

bassin, efter forudgående aftale med afdelingsbestyrel-

sen, således at der kan foretages en afregning af det mer-

forbrug man har ved dette. 

C O N T A I N E RC O N T A I N E R   

Storskraldscontaineren der kommer den første 

søndag hver måned, er her i sommerhalvåret 

åben i tidsrummet mellem kl. 11.00 og kl. 

12.00, og dette gælder til og med oktober. Her 

i juni kommer den dog først, den 11 juni på 

grund af pinsen. 

Når man har store papkasser, kommoder eller 

skabe, skal disse så vidt muligt skilles ad, da 

de ellers fylder for meget, og hvis dette ikke er 

muligt, må man sørge for at meget af det andet skrald kan lægges 

indeni, for at der kan være plads til det hele. 
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S U N D T O F T E N S  F Æ L L E S H US U N D T O F T E N S  F Æ L L E S H U SS     

1. Valg af Ordstyrer og referent. 

H. K. Nielsen og John Jensen blev valgt til ordstyrer og referent. 

2. Valg af stemmetællere 

Tim og hans mandskab blev valgt som stemmetællere 

3. Afdelingsbestyrelsens beretning. 

Vi har fået ny varmemester, da Ib har forladt os. Dennis har også 

forladt os. Der er lavet beboerservice, passet grønne områder, 

lavet sti ved 574. Petanque banen er blevet renoveret. Der er lavet 

sti ind til fælleshuset fra Sundtoften, og der er opsat steler ved 

412 så man ikke kan køre forbi ved 412 – 416 og ned til huset. 

Der er blevet bygget en del om i varmecentralen, der er kommet en 

ny traktor, selvom den først er på budgettet til næste år. Ved 154 

er der udskiftet en grundvandspumpe, og i varmecentralen er der 

udskiftet en varmepumpe. Trapezpladerne er taget ned. Doserings-

anlægget i centret er blevet lavet. Tagene i centret trænger til at 

blive skiftet ud, da de er ved at smuldre væk. Der er blevet udskif-

tet gulve på badeværelser og opsat duka brædder. Vi skal have 

indhentet nyt tilbud på køkkener fra anden leverandør. Funktionæ-

rerne skal til at syne lejligheder, da Anette er rejst, men der vil nok 

blive ansat en ny synsmedarbejder. Afdelingsbestyrelsen har ned-

sat nogle arbejdsgrupper, der arbejder med de grønne områder, 

legepladser, råderet, husorden og økonomi samt håndværker sed-

del, så beboerne kan ringe efter hjælp, hvis det er nødvendigt. I 

fælleshuset og i centret har vi haft bankospil med ca. 80 menne-

sker pr. gang, fastelavn med 60 børn. Vi har sammen med centret 

haft postorkestret til at underholde i juni måned, det vil vi ikke 

være med til mere, da de har været der 5 gange, så det må være 

nok. Vi har haft ålegilde i september, grønlangkål i november, jule-

træ for børnene hvor vi i år havde lavet forskellige aktiviteter for 

børnene, EDB-undervisnig og der har været gymnastik om manda-

gen. Skt. Hans blev aflyst, men vi vil næste gang prøve at lave et 

andet koncept, med flere aktiviteter for både voksne og børn, så 

det bliver mere spændende. Den 18. juni ville vi lave en fest med 

buffet og 3 slags kød, men der var ikke tilmeldinger nok, så det 

måtte vi aflyse.  Torskegildet blev også aflyst, da der har været så 

mange gnidninger i bebyggelsen, så vi valgte at springe fra. Tirsdag 

d. 2. marts er der åbent hus i fælleshuset, da boligselskabet har 

50 års jubilæum. Vi ville stå for arrangementet og kunne have tjent 

ca. 10.000,- kr. men valgte ligeledes at droppe det pga. al den 

strid der har været i bebyggelsen. I fælleshuset er der kommet et 

nyt lærred i salen, telefonen er blevet udskiftet, der er købt en ny 

kopimaskine, der er købt nye glas, da dem der var der er udgået og 

der ikke var nok, samt nye skåle og fade, da en del var ødelagt. 

Der er købt mere bestik, da der er forsvundet en del, lysestagerne 

er også blevet skiftet da de også er forsvundet.  Vi satser på at lave 

en anden optælling så alt bliver talt, det er for dyrt når der forsvin-

der så meget.  

Så har vi fået en del klager fra kystparken, bl.a. over at jordbunken  

skulle være vendt forkert, så man kunne køre ind i den store sten. Så 

blev bunken drejet, og nu klager de over at den er for høj samt over 

grenpladsen, at den tiltrækker rotter, alle klager er blevet afvist, og de 

bruger grenpladsen lige så meget som vi gør, de betaler bare ikke for 

den som vi gør. Som I nok har set i nyhedsbrevet har der været en del 

problemer med hunde og katte. Det er specielt katte der løber rundt og 

som der ikke er tilladelse til, og selvom der er tilladelse til dem, må de 

ikke rende løs. Det er et problem at vide hvor de hører hjemme, og når 

en beboer så henvender sig og siger, at nu render der en kat rundt, så 

skal vi nok tage os af det, bare vi ved hvor katten hører hjemme. Der 

har så været en del med hundeefterladenskaber, og det er et stort 

problem nu, da vi har haft frostvejr længe, og nu har vi tøvejr. Så ligger 

de smattede efterladenskaber over det hele. Ib havde ellers tegnet en 

god sele, en ring om snuden og en bøjle om bag ved med en stille-

skrue, så kan man bære på denne måde, det kan være at den skal 

indføres. Så har vi haft problemer med høj musik, knallertkørsel på 

stien, men det er jo ikke noget nyt. Vi har desværre haft en situation, 

hvor vi er blevet nødt til at udsætte en beboer af et lejemål, det var jo 

trist da det var en ældre svag beboer, men det var nok en hjælp allige-

vel, da vi har haft kontaktet alle instanser, og der blev ikke gjort noget, 

men alle de omkring boende blev chikaneret, der blev smidt maling 

efter dem, samt truet med andre ting og sager. Det har nu fået sin 

løsning og damen er vist i behandling. Vi har også lige haft en sag hvor 

en beboer har beklædt det udvendige træværk med ubehandlede 

gulvbrædder, det er så taget ned. Så har vi haft hele vores sag om-

kring trapez plader og hækhøjder, der har været til diskussion i må-

nedsvis, der har været skrevet meget, og der har været sagt meget og 

indtil videre vil jeg ikke komme mere ind på den sag, men de er taget 

ned alle sammen. Så har vi haft nogle måneder omkring sommer og i 

begyndelsen af efteråret omkring forskellige anklager mod bestyrelsen 

og afdelingen, som har taget meget af vores tid.  Så takkede Claus for 

det gode samarbejde der har været med beboerne og funktionærerne 

og boligselskabet, selvom det nu er blevet større. 

Lejer i 328 spurgte hvorfor der er forskel på om det er en racekat eller 

en almindelig kat, bare de holder dem inde. Claus gav lejer ret, men 

grunden til at man har valgt formuleringen racekat, er blevet vedtaget 

på et beboermøde, da det er sjældent at man lukker en racekat ud, 

men en almindelig huskat kan være lige så sød, og bare man holder 

den inde er det heller ikke noget problem, men de katte som løber ude 

er almindelige huskatte, for folk vil ikke holde dem inde og det er jo 

det der er problemet. Vi har beboere der har fået ødelagt bilerne, sofa-

er og gulvtæpper når kattene har været inde, og folk der har haft vejr-

trækningsproblemer på grund af dette. Det blev ved urafstemning 

besluttet ikke at tillade katte, men det syntes man var lidt hårdt, så 

derfor besluttede man at bløde lidt op for det, så det blev muligt at 

holde racekat, og om der skal blødes mere op ved vi ikke, men det 

kræver at folk holder deres katte inde, så det ikke går ligesom i Slagel-

se hvor det har kostet 1,35 millioner kr. at istandsætte og efterfølgen-

de nedlægge en lejlighed. 
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Katte er i orden bare de bliver holdet inde, og ikke skader andre. Lejer 

spurgte så, om det er nødvendigt at komme af med sin kat når den 

altid er inde, og ikke kommer ud. Claus svarede at dem som havde 

tilladelse til kat før loven trådte i kraft, må beholde den når bare de 

holder en inde, og man kan komme med forslag til næste beboermø-

de om at tillade katte, bare de bliver holdt inde, og det skal racekatte 

også. Holger i 580 kom med en bemærkning om det med katte, og at 

de skal gå med sele eller i snor, og er ked af at han ikke må have kat, 

da der er kommet en kat tilløbende som de nu har inde, og når den 

skal ud kommer den kun i haven, og Holger vil derfor gerne vide hvad 

Claus mener om det, Claus svarede at det ikke er noget bestyrelsen 

kan tage stilling til, men det skal op på et beboermøde som et forslag. 

Efterfølgende blev beretningen godkendt. 

4. Afdelingens regnskab. 

Carsten Olsen gennem gik regnskabet, som igen i år ser pænt ud. Det 

budget som blev lavet for ca. 2 år siden, holder stik og der har ikke 

været de store udsving på de enkelte konti. Regnskabet  blev efterføl-

gende taget til efterretning. 

Carsten Olsen gik så i gang med at besvare flere spørgsmål som var 

indsendt til boligselskabet af Pia Sigsgaard og Vivianne Petersen.  

Han mente at spørgsmålene var af almen interesse, så derfor besva-

rer han spørgsmålene på mødet 

1. spørgsmål er til konto 110 vedr. forsikringer, der skulle være indbe-

talt ca. 44.000 kr. til selvrisiko, det omtalte beløb er brugt til reserve-

dele og små reparationer, og er forkert opfattet 

2.spørgsmål er til konto 118 vedr. særlige aktiviteter, der er her brugt 

ca. 22.000 kr. til istandsættelse af mandskabsfaciliteter, der blev 

også stillet spørgsmål til konto 118.3 vedr. rengøring af fælleshuset, 

de omtalte ca. 60.000 kr. der bliver betalt er til rengøring af hele fæl-

leshuset, og de ca. 18.000 kr. der blev spurgt om er til dækning af 

gardiner og service til fælleshuset, og de 64.000 kr. er til hylder, låger 

og kopimaskine. Vedr. den høje telefonregning på ca. 12.000 kr. er 

det abonnement for alarmtelefon i Lindehaven. Der bliver talt for ca. 

120 kr. om året på telefonen som står i mødelokalet.  De omtalte ca. 

50.000 kr. som står som indtægt er fra fester og har intet med AOF og 

gymnastik at gøre. 

3. spørgsmål er til konto 119 diverse udgifter, der spørges til kurser 

for 7068 kr. og advokat omkostninger for 1625 kr., de 7068 kr. er til 

uddannelse af egne folk og de 1625 kr. er en udgift i forbindelse med 

genåbning af en sag, hvor en fraflytter har restance, der er indgået et 

forlig efter beboeren er flyttet ind hos som mor her i afdelingen. Vedr. 

udgifter til opgradering af EDB udstyr, er det til nye programmer og 

lign. og Edb er kommet for at blive og har intet at gøre med at besty-

relsesmedlemmer har fået nyt udstyr, idet de intet har fået. 

4. spørgsmål til konto 112.2 individuel forbedringsarbejder på 18.700 

kr. beløbet er til dækning  af renovering af køkkener. 

5. spørgsmål er til konto 114 telefon og arbejdsskade forsikring på 

ca.69.000 kr. om at de er lagt sammen, konto 114 er renholdelse og 

en af underkontoerne er telefon og arbejdsskadeforsikring det. Der 

spørges også til trappevask og rengøringsartikler for ca. 63.000 kr., 

det er for to gange vinduespudsning af glasgangen årligt og indkøb af 

rengøringsartikler i centret. 

6. spørgsmål er til konto 115 inventar og udstyr, kontoen er i minus, 

hvilket man mener er underligt Kontoen bliver brugt til at debitere 

udgifter i forbindelse med fraflytning og bliver krediteret når fraflytter 

har betalt. 

7. spørgsmål er til konto 116 komplementerende bygningsdele, der 

bliver spurgt til indvendige døre på ca. 79.000 kr. beløbet er til dæk-

ning af udskiftning af misligholdte døre i forbindelses med fraflytning. 

8. spørgsmål til konto 116.7 inventar og udstyr, på ca. 64.000 kr., 

Ingen yderligere kommentarer, da spørgsmålet er besvaret under 

konto 118.0. 

9.spørgsmål er til konto 116.8  øvrige bygningsdele og anlæg på ca. 

86.000, kr. beløbet er indkøb af nye maskiner og redskaber til funkti-

onærerne, og der er fuld dækning for beløbet. 

10. spørgsmål er til konto 116.9 rengøring på ca. 8000 kr., det er til 

rengøring efter gulvsliber og andre håndværkere, som afdelingen selv 

skal betale. Et andet spørgsmål til samme konto er på konto signalan-

læg og alarmer på ca. 10.000 kr., beløbet er til dækning af alarm 

abonnement på ejendomskontor og fælleshus samt eftersyn af nød-

belysning og batterier til nødkaldeanlæg og der kan under inden om-

stændigheder spares på denne konto, da det er lovbefalet.  

11.spørgsmål til konto 303.1 forbedringsarbejder, formanden har 

fortalt beboerne at antenneanlægget ikke koster ekstra men at der 

løber renter på ca. 16.000 kr. om året og det koster en del at have 

anlægget. Lånet er optaget i forbindelse med modernisering af anlæg-

get og det er godkendt på et afdelingsmøde. Så har spørger flere for-

slag til besparelser for at undgå huslejestigninger på ca. 269.000 kr.  

Huslejen vil stige i takt med almindelige stigninger i samfundet og 

huslejeudviklingen følger den EU harmoniserede pris og lønudvikling. 

Spørgsmålet om forslag til besparelser er umuligt at gennemføre, da 

man ikke kan sælge en udgift og at funktionærerne skal have mulig-

hed for at komme på kursus og at der er noget der hedder personale-

pleje samt at hvis alle aktiviteter nedlægges og højere egen betaling, 

vil visne hen og blive det grobund for social uro. Claus havde bedt om 

ordet og sagde at de beskyldninger om at afdelingsbestyrelsen taler i 

telefon for ca. 12.000 kr. om året samt de fleste andre spørgsmål, 

også blev fremsat for to år siden og det blev besvaret skriftligt, men 

nu kommer det hele igen, og de beskyldninger om at afdelingen skal 

betale advokatsalær på ca. 1600,- kr. for Claus for at køre en sag 

mod en beboer ikke passer. Formanden kører ikke en sag mod en 

beboer, men det er beskyldninger om underslæb, og man beskylder 

boligselskabet og revisorerne for svigt i deres revision, derfor har bo-

ligselskabet kørt en sag uden formanden og det er afdeling 0900 og 

det belaster slet ikke denne her afdeling. Det er helt rigtigt at de 1600 

kr. ikke skal betales af beboerne, da det er en af underskriverne der 

er skyld i de 1600,- kr. skal betales til advokat, som tidligere refereret. 

Afdelingens Budget. 

Carsten Olsen gennemgik regnskabet som efterfølgende blev taget til 

efterretning. 

Afdelingsbestyrelsens regnskab. 

Claus gennemgik afdelingsbestyrelsens regnskab, og noget af over-

skuddet kan blive brugt til at betale for udskiftning af lamper i fælles-

huset, da det er tiltrængt, Claus er blevet beskyldt for at score den 

indtægt som Aftenskolen betaler, et symbolsk beløb, men de har be-

talt ca. 18.000 kr. og det kan man ikke sige er et symbolsk beløb, og 

de fremgår af regnskabet Vi har selv valgt at stå for noget at den ad-

ministration som Domea står for, så vi har sparet 275,- kr. pr. hus-

stand om året men pga. nyt solidaritetsprincip hvor administrations-

omkostningerne skulle jævnes ud, har afdelingen kun sparet ca. 

55.000 kr. og beløbet står ikke i regnskabet da det er en udgift vi ikke 

har haft. Vi betaler også selv vores internet, computer og telefon, vi 

får ikke kørepenge.  Vi er den afdeling der bruger færrest penge men 

har det højeste aktivitetsniveau. Efterfølgende blev regnskabet god-

kendt. 

Indkomne forslag fra beboerne. 

Det første er ikke et rigtigt forslag fra John og Karen Bornemann i nr. 

434 men nærmere en henstilling om, at  kattene skal holdes inde og 

at der skal strammes op på husorden, samt de ønsker en måling af 

luftfugtigheden i lejligheden. Claus svarede, selvfølgelig gør vi noget 

ved det med kattene, når vi ved hvor de hører hjemme men vi skal 

have klagerne skriftligt ellers har vi ingen sag over for boligretten.  

Det næste er fra Helle i 426 og omhandler det samme, mens datteren 

har talt at der lå mindst 22 hundeefterladenskaber på fortovet langs 

med Sundtoften, Claus svarede at det areal ikke hører under afdelin-

gen, men han kunne godt forstå at det er noget svineri at beboerne 

ikke samler hundens efterladenskaber op samt at husorden blev op-

dateret og at reglerne om racekatte bliver bedre beskrevet.  

Fra afdelingsbestyrelsen er kommet følgende forslag til ændring farve-

valg af træværk, Tiderne er efterhånden løbet fra de snævre rammer 

der er for farvevalg af beboernes eget træværk. Derfor er der udarbej-

det en ændring til beboervejledningen som foreslås med følgende 

ordlyd: Farvevalget af beboernes eget træværk er nu delvis givet fri, 

men der er dog begrænsninger, idet der kun kan vælges mellem de 

farver, indenfor træbeskyttelse der er almindeligt brugt og som er 

almindeligt solgte ved farvehandleren. Forslaget blev godkendt. Så 

foreslår vi en ændring til råderetten om at man må male hoveddøren 

indvendigt, valg af type der skal bruges, aftales med ejendomsmeste-

ren og ommaling ved fraflytning pålægges lejeren. Forslaget blev god-

kendt. Så var der et hjertesuk fra lejere i 138 om at hundelufterne 

sørger for at hunden ikke letter ben op af hækken, så vi igen kan nyde 

vores have 



Telefon: 54 86 17 01 

E-mail: bestyrelsen@sundtoften.dk 

B O L I G S E L S K A B E T  V E N D E R S B O  

A F D E L I N G  S U N D T O F T E N  O G  L I N D E H A V E N  S C T .  H A N S .S C T .  H A N S .   

I år er det SCT. Hans aften, fredag den 23. 

juni, og den vil vi være med til at fejre i 

Fælleshuset. 

I år starter vi med fællesspisning kl. 

19.00, og der vi være pastasalat, kartof-

felsalat kød og pølser som vi plejer, og vi 

vil starte grillen op, og stege kødet. 

Klokken 21.30 vil heksen blive kørt rundt i 

bebyggelsen, og kl. 21.45 vil vi tænde 

bålet, og synge midsommervisen. 

I løbet af aftenen vil der være konkurren-

cer, for de børn og voksne der vil være 

med til dette, og mens der er bål, vil der 

være gratis is til børnene, samt mulighed 

for at bage snobrød. 

Da huset er lejet ud dagen efter, kan vi 

ikke lave noget specielt, og slutter aftenen 

kl. 22.30, men man kan så nå ned til van-

det og se, at der bliver brændt bål af på 

en tømmerflåde ude i Guldborgsund, kl. 

23.00 

Hvis man vil deltage i fællesspisningen, 

koster dette 45 kr. for voksne og 25 kr. for 

børn under 16 år. 

Der kan købes vin, øl, vand, kaffe, te og is 

til fælleshuspriser. 

Tilmelding til fællespisning er nødvendig, 

men man skal ikke tilmelde sig til bålet. 

Tilmelding skal afleveres i afdelingsbesty-

relsens postkasse nr. 418, senest den 16. 

juni. 

Sundtoften 418 

4800 Nykøbing F. 

Sundtoften/Lindehaven tilmelder hermed 

 

__________ voksne og ________ børn 

Til fællesspisningen til SCT. HANS 

Lejerne i 170, 190, 200 og 330 kom med følgende forslag: 

1. Natsænkning på varmen fjernes. 

2. Vandmåler på det kolde vand i hvert lejemål. 

3. Bedre snerydning/saltning i sundtoften – stierne samt parkeringspladserne 

er meget glatte. 

4. Afdelingsbestyrelsens regnskab udsendes 14 dage før beboermødet. 

5. Skal Sundtoftens maskinpark bruges i børnehaven og Kystparken? 

Lejer i nr. 200 kom op til talerstolen og begrundede gruppens forslag, Carsten Olsen 

besvarede spørgsmål ang. maskinpark, den bliver brugt på hovedstien, hvor vi har 

en aftale med kommunen om at rydde denne ned til Kystvejen og med hensyn til 

børnehaven er den en afdeling af Vendersbo, som vi får betaling for at vedligeholde, 

Ang. Snerydning så overholder vi lovgivningen, vi starter op inden for det tidspunkt 

man skal, og vi gør det så godt vi kan. Claus sagde efterfølgende at vi lige har fået ny 

kost, som så gik i stykker og så havde vi kun en maskine, så vi måtte ud og låne.  

Så gik Claus i gang med første forslag og sagde at vi bruger ca. 1.2 mill. kr. i varme 

og at vi har et varmetab i ledningsnettet på 29% hvilket svarer til ca. 120.000 kr. om 

året  i nattetimerne, og sparer vi natsænkningen væk skal vi betale de 120.000 kr. 

ekstra i varme. Hvis vi modtager klager over manglende varme fra den ende hvor 

der ligger nærmest Kystparken, sætter vi pumpetrykket op så de også kan følge 

med, men jeg vil gerne betale de ekstra 120.000 kr.  men det er op til den enkelte 

at bestemme, Der var 4 der stemte for forslaget, mens resten af beboerne stemte 

imod, forslaget blev forkastet. Så var det forslaget om vandmåling hvor Carsten Ol-

sen sagde at det koster ca. 361.000 (en gangs beløb), at få installeret vandmåler og 

115 kr. pr. bolig om året. Claus sagde at det koster mellem 80 -120,- kr. om året i 

vedligeholdelse og 115,- i administration dvs. ca. 335,- kr. pr. bolig pr. år, og bliver 

vandet taget ud så mister man også boligsikring. For forslaget stemte 4 og resten 

stemte imod, forslaget blev forkastet. 

Så kom vi til forslaget om snerydning og saltning, jeg ved ikke om det skal til afstem-

ning men selvfølgelig skal vi både rydde sne og salte så godt som vi kan inden for de 

resurser vi har. Lejer i 490 vil gerne have dem til at rydde sne helt op til trappen.  Så 

kom vi til forslaget om, at regnskabet skal udsendes 14 dage før beboermødet, det 

vil bestyrelsen gerne være med til, det kan blive som i år at det kommer med ud 

sammen med indkomne forslag, der var enighed om dette og at det ikke er nødven-

digt med afstemning. Så kom vi til forslaget om Sundtoftens maskinpark, det har 

Carsten besvaret, men vi får 600 kr. om året for at rydde det sidste stykke hovedsti 

ned til Kystvejen af kommunen. Så kom lejer fra 170 op og sagde at grunden til 

forslaget med vandmålere var at man forventede en huslejenedsættelse tilsvarende. 

Valg af Bestyrelsesmedlemmer. 

På valg er følgende Claus Olsson, Britt Prangsbøll, Allan Frandsen og John Jensen. 

Allan Frandsen ønskede at få besvaret følgende spørgsmål, om boligselskabet sta-

dig ønsker at bevare denne kontakt med den selvbestaltede talsgruppe, da bestyrel-

sen har følt at boligselskabet gik bag ryggen på bestyrelsen, boligselskabet har in-

gen ret til at blande sig i bestyrelsens arbejde eller have nogen holdninger i den 

forbindelse og derfor vil jeg gerne vide om denne kontakt fortsætter. Svar: Der fin-

des kun en kontakt til boligselskabet og det er den til enhver tid siddende bestyrelse 

men enkelt personer er velkomne på kontoret hvis de har et enkelt spørgsmål, jeg 

tager ikke møde ned selvforanstaltede grupper og taler ikke politik, vi er professio-

nelle og kender vores besøgstid vi er embedsmænd, vi er ikke folkevalgte og blander 

os ikke i politik, vores kontakt er den til en hver tid siddende bestyrelse og vi er ikke 

meget for fraktioner.. Efterfølgende blev alle genvalgt. 

Valg af Suppleanter 

Følgende suppleanter blev forslået Finn Modig, Helle Larsen og Tommy Sørensen, de 

blev alle tre valgt, og som Claus udtrykte det kan vi altid bruge en til. 

Valg af revisorsuppleant. 

Verner Jørgensen blev foreslået og genvalgt 

Eventuelt 

Holger havde en afsluttende bemærkning om en tilløbende kat, Claus svarede at det 

er svært at vide hvor den kommer fra. Han sagde efterfølgende at det koster afdelin-

gen 550 hver gang beboerne vil have individuel sagsbehandling og regnskabsfrem-

lægning fra kontoret. Han sagde også at det er her på beboermødet at alle har mu-

lighed for at få svar på 

deres spørgsmål. Så 

takkede H.K for mødet. 

 


